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ZÁPIS č. RO/2019/24 
 

ze schůze RADY obce Chotíkov (dále jen „RO“), konané dne 22. 7. 2019 
od 17h v kanceláři Obecního úřadu Chotíkov 

 
 
 
Přítomni: Eva Hirschfeldová 
 Magdaléna Chottová Dvořáková 
 Martin Haken 

Mirka Hakenová 
Jitka Paterová 

Omluven:    
 
 

Hosté:   
   

 
 
Program jednání RO 
 

1. Schválení programu  
2. Výběr dodavatele ZŠ a MŠ Chotíkov – dataprojektory 
3. Výběr dodavatele ZŠ a MŠ Chotíkov - notebooky 
4. Aktualizace poptávkového řízení – AV vybavení KZ Slávie 
5. Příprava rekonstrukce výčepu KZ Slávie 
6. Údržba zeleně  

6.1 Údržba zeleně v okolí areálu FC 
6.2 Údržba zeleně v areálu ZŠ a MŠ a jeho okolí 

7. Příprava projektu „Hřiště - umělka“ 
8. Úprava jízdního řádu – Malesice – Chotíkov 
9. Různé  

9.1 Stavební agenda 
9.2 Úřední agenda 
 

 
 
Průběh jednání 
 
 
1. Schůzi RO obce Chotíkov zahájila starostka Eva Hirschfeldová v 17h a konstatovala, že jsou přítomni 

všichni členové, a že je RO usnášeníschopná. 
Usnesení č. 1: RO schvaluje navržený program. 
Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0 

 
2. Výběr dodavatele ZŠ a MŠ Chotíkov - dataprojektory 

Na základě požadavku školy o nákupu 6 ks dataprojektorů v ceně 360 000,- bylo uskutečněno 
poptávkové řízení na dodavatele. Rada obce projednala nabídky. U nekompletní nabídky bude 
zájemce vyzván k doplnění chybějící dílčí nabídkové ceny. 
RO bere na vědomí. 
 

3. Výběr dodavatele ZŠ a MŠ Chotíkov - notebooky 
Na základě požadavku školy o nákupu 15 ks notebooků v ceně 300 000,- bylo uskutečněno 
poptávkové řízení. Rada obce projednala nabídky. Vzhledem k tomu, že některé předložené 
nabídky neodpovídají zadání a přesné specifikaci, bude specifikace detailně porovnána. 
RO bere na vědomí. 
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4. Aktualizace poptávkového řízení – AV vybavení KZ Slávie 
RO projednala probíhající poptávkového řízení na audio-vizuální vybavení sálu kulturního zařízení 
Slávie. Vzhledem k odbornému doporučení a plánovanému komplexnímu využívání sálu bude 
poptávkové řízení aktualizováno. 
Usnesení č. 2: RO souhlasí s aktualizací poptávkového řízení na dodavatele AV vybavení KZ Slávie 
a pověřuje starostku poptávkové řízení aktualizovat. 
Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0 

 
5. Příprava rekonstrukce výčepu KZ Slávie  

RO projednala přípravu rekonstrukce výčepu Slávie a přípravu drobných stavebních úprav výčepu 
Slávie. 
Usnesení č. 3: RO souhlasí s uskutečněním poptávkového řízení na dodavatele vybavení výčepu 
KZ Slávie a pověřuje starostku poptávkové řízení uskutečnit. 
Radní pí Paterová informovala o střetu zájmů. 
Hlasování: Pro 4, Proti 0, Zdržel se 1 
 

6. Údržba zeleně 
6.1. Údržba zeleně v okolí areálu FC 

Starostka informovala o požadavcích ze strany FC na údržbu zeleně v okolí areálu FC. 
Vzhledem k rozšiřování ploch udržovaných pracovní četou obce Chotíkov a vzhledem ke 
spoluvlastnictví přilehlých pozemků bude údržba na pozemku 753/15 probíhat takto: 
Pracovní četa – údržba zeleně (sekání trávy) od tzv. jámy až po betonové úžlabí 
FC Chotíkov – údržba zeleně (sekání trávy) od betonového úžlabí směr Sokolovna. 
Usnesení č. 4: RO souhlasí s navrženým řešením údržby zeleně v okolí areálu FC  
(viz příloha č. 1)  
Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0 

 
6.2. Údržba zeleně v areálu ZŠ a MŠ a jeho okolí 

Starostka informovala o předání traktůrku Stiga z majetku obce do majetku ZŠ a MŠ Chotíkov. 
Údržba zeleně bude v areálu školy a jeho těsném okolí v kompetenci školy. 
Usnesení č. 5: RO souhlasí s navrženým řešením údržby zeleně v areálu ZŠ a MŠ Chotíkov a 
jeho okolí. 
Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0 

 
 
Radní pí Hakenová opustila jednání Rady obce.  
 

 
7. Příprava projektu „Hřiště -umělka“ 

RO projednala přípravu projektu na vybudování umělého travnatého fotbalového hřiště, jehož 
součástí bude vybudování plochy pro některé atletické disciplíny.  
Usnesení č. 6: RO souhlasí s uskutečněním poptávkového řízení na dodavatele služeb 
geometrického zaměření a souhlasí s uskutečněním poptávkového řízení na dodavatele 
projektu.  
Hlasování: Pro 4, Proti 0, Zdržel se 0 
 

8. Úprava jízdního řádu – Malesice – Chotíkov 
Starostka informovala o probíhajícím jednání se zástupci společnosti POVED s. r. o. - Plzeňský 
organizátor veřejné dopravy, týkající se úpravy ranního spoje z Malesic do Chotíkova tak, aby 
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malesičtí žáci stíhali zahájení výuky v 7:30. Starostka informovala o aktuálním stavu vyjednání 
úpravy spoje tak, aby nebylo nutné měnit čas zahájení výuky ve škole. 
RO bere na vědomí. 
 

9. Různé 
9.1. RO projednala aktuální situaci ohledně stavební agendy. 
9.2. RO projednala aktuální situaci agendy obecního úřadu. 
 
 
 

Zasedání bylo ukončeno ve 22:30 
 
 
 
V Chotíkově dne 24. 7. 2019 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Zapisovatel:  
 
Eva Hirschfeldová - PODEPSÁNO 

 
 
 
Ověřovatel:  
 
Magdaléna Chottová Dvořáková - PODEPSÁNO 

 
 


